



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ALSHAMEKHA FOR REAL ESTATE AND FINANCIAL INVESTMENTS Date: 30-11-2022 12:24:56 PM Subject: Invitation to an extraordinary general assembly me</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشامخة للاستثمارات العقارية والمالية التاريخ: 30-11-2022-12:24:56 PM الموضوع: الدعوة لاجتماع هيئته عامه غير عادي</p>
<p>Based on the recommendations of the Companies Control Department to hold an extraordinary general assembly meeting within 15 days, the Chairman of the Board of Directors decided to hold an extraordinary general assembly meeting on 11/12/2022, and the date is subject to the approval of the Companies Control Department.</p>	<p>بناء على توصيات دائره مراقبه الشركات بعقد اجتماع هيئته عامه غير عادي خلال ١٥ يوم قرر رئيس مجلس الاداره عقد اجتماع الهيئته العامه غير العادي بتاريخ 2022/12/11 والموعده خاضع لموافقته دائره مراقبه الشركات</p>
<p>30-11-2022</p>	<p>30-11-2022</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: khaled.mohammad khaled al ulaimi</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: khaled.mohammad khaled al ulaimi</p>